
KJE LAHKO PRIDOBIMO!?                                                               Šenčur 17.9.2012 
 
Spoštovani predsedniki klubov, delegati skupščine in lokostrelski zanesenjaki. 
 
Spet Vam pišem z dobrim namenom, da nekaj skupaj storimo v dobrobit slovenskega 
lokostrelstva. 
Kot član Komisije športnikov pri olimpijskem komiteju Slovenije sem seznanjen z vsem 
delovanjem v vseh športnih panogah. Tako opažam, da lokostrelska panoga veliko finančnih 
sredstev pušča neizkoriščenih na področju možnosti doseganja KATEGORIZACIJ. 
 
Da bomo lažje razumeli, po novem je kategorizacija mednarodnega, perspektivnega, 
mladinskega in državnega razreda skoraj enaka pri tehtanju sredstev za panožni šport! Vsled 
tega je naša prvotna usmerjenost predvsem v reprezentančne pridobitve kategorizacij napačna. 
 
Dovolil sem si izračunati koliko kategorizacij DRŽAVNEGA RAZREDA je letno 
neizkoriščenih zaradi NAŠE nezaintersiranosti in pomanjklivega pridobivanja večjega 
članstva. Glavni vzrok je še vedno nepopolnjenost kategorij in lokostrelskih slogov na 
absolutnih državnih prvenstvih tako pri ekipah kot v posamični konkurenci. 
V letu 2011 smo na ta način pustili neizkoriščenih 12 kategorizacij na DP v 3-D disciplini, 5 
kategorizacij v ARROWHEAD lokostrelski disciplini ter 10 kategorizacij tarčnih disciplin. 
Skupaj torej 27 kategorizacij od katerih vsaka lahko prinese cca. 500 EUR torej 13.500 EUR! 
 
PRAVILNIK za pridobitev kategorizacij na državnih prvenstvih pravi: 
Osvojeno 1. do 3. mestoče so ti uvrščeni v 1/3 vseh uvrščenih na absolutnem državnem 
prvenstvu ter 1. mesto ekipe 
TOREJ biti nas mora 9, da prvi trije avtomatsko dobijo kategorizacijo državnega razreda ali 
vsaj 6 da prva dva dobita kategorizacijo ali vsaj trije, da je prvi deležen kategrizacije. 
 
Omenjam še drug problem, tekmovalec, ki že ima DRŽAVNO kategorizacijo s svetovnega ali 
evropskega prvenstva je ne dobi ponovno, če je med prvimi tremi na DP. Tu spet izgubimo 
polovico ali več obstoječih kategorizacij državnega in mladinskega razreda kar pomeni 
približno spet okrog 13.500 EUR manj. A o tem kdaj drugič, ko boste razumeli financiranje 
klubov iz občinskih proračunov!? 
 
KAJ STORITI ? 
Kot prvo moramo sprostiti MOŽNOST NASTOPA NA ABSOLUTNEM DRŽAVNEM 
PRVENSTVU tako, da se lahko prizna norma v samih KVALIFIKACIJAH dotičnega 
prvenstva. Ni nas toliko, da bi sploh podelili komplete medalj pri večini mlajših kategorij in 
slogov, ker preprosto ne premoremo teh lokostrelčkov! 
Lahko tudi modificiramo pravilnike in za norme državnih prvenstev veljajo tudi rezultati ali 
norme drugih zvrsti tekmovanj ali lokostrelskih slogov. Kako; tekmovalec ima normo za 
državno prvenstvo arrowhead, rad pa bi streljal na 3-D državnem prvenstvu, PUSTIMO MU 
saj je kvaliteten tekmovalec če zmore dobro ustreliti na neznane tarče Arowheada. 
Ali, če tekmovalec ustreli normo z instinktivnim lokom na 3-D tekmovanju, zakaj nebi streljal 
kot goli lok na Arowhead državnem prvenstvu!? 
Kot drugo naj se v tekmovalnem pravilniku popravi, da imajo kategorije mlajše od 17 let, 
kadeti in mlajši ½ članske ŠTARTNINE. Le tako bomo klube stimulirali k vzgoji in 
novačenju novih mladih lokostrelcev, ki bodo v bodoče popolnjevali število udeležencev v 
absolutnih kategorijah državnih prvenstev! 
HVALA ZA POZORNOST in soglašanje s podanimi predlogi                     Marjan Podržaj 


